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Στα 205 εκατ . «σκαρφάλωσαν» τα χρέη του ΕΟΠΥΥ

στα στρατιωτικάνοσοκομεία
Σε δυσθεώρητα ύψη εξακολουθούν να κινούνται τα χρέη του ΕΟΠΥΥ προς τα στρατιωτικά νοσοκομεία

γεγονός το οποίο αυξάνει την αγωνία των ένστολων οι οποίοι ζητούν πλέον την παρέμβαση του υπουργού

Άμυνας προς το υπουργείο Οικονομικών για τη διευθέτηση του προβλήματος .

ΣΣύμφωνα με τα τελευταία στοιχεία

που απέστειλε στη Βουλή το υπουργείο

Υγείας , οι απαιτήσεις των στρατιωτι-
κώννοσοκομείων έναντι του ΕΟΠΥΥ

ανέρχονται πλέον στα €205.246.823 .

Αξίζει να σημειωθεί ότι οι οφειλές προς

τα στρατιωτικά νοσοκομεία ανέρχονταν

σε €200.770.323 τον Ιούλιο του 2023 σύμ-

φωνα με τα στοιχεία που είχε παρουσι-

άσει τότε ο κ . Χρυσοχοΐδης στη Βουλή .

Συνεπώς , μέσα σε διάστημα οκτώ μηνών

τα χρέη του ΕΟΠΥΥ όχι μόνο δεν μειώθη-

καν αλλά αυξήθηκαν κατά €4.5 εκατ .

Με αυτά τα δεδομένα , το Πανελλήνιο

Σωματείο Ελλήνων Στρατιωτικών απέ-

στειλε επιστολή προς τον Νίκο Δένδια
στην οποία όπως επισημαίνουν χαρακτη-

ριστικά « αδυνατούν να αποδεχθούν την
ασυνέπεια του ΕΟΠΥΥ στις πληρωμές»
ενώ παράλληλα εκφράζουν την ανησυχία

τους για τις αναφορές σχετικά με την

ύπαρξη σχεδίου ενοποίησης όλων των

στρατιωτικών νοσοκομείων κάτω από ένα

κοινό διακλαδικό φορέα και στη συνέχεια

τη σταδιακή αφομοίωσή τους από το ΕΣΥ.

Το σωματείο των στρατιωτικών ανα-

ΟΝΟΜΑΣΙΑ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΟΥ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ

401 ΓΣΝΑ

251 ΓΝΑ

ΝΑΥΤΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΑΘΗΝΩΝ

424 ΓΕΝΙΚΟ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ

492 ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥΠΟΛΗΣ

404 ΓΣΝ ΛΑΡΙΣΑΣ

251
ΓΕΝΙΚΟ

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ
AERΟΠΟΡΙΑΣ

φέρει μάλιστα ότι μόνο για το 251 ΓΝΑ τα

χρέη του ΕΟΠΥΥ αυξήθηκαν τους τελευ-

ταίους μήνες κατά 7,07% και ανέρχονται

πλέον σε €55,5 εκατ. Το μεγαλύτερο ποσό

οφειλής του ΕΟΠΥΥ αφορά στο ΝΙΜΤΣ το

οποίο είναι στα €61,7 εκατ .

Δείτε αναλυτικά τα χρέη του ΕΟΠΥΥ στα

στρατιωτικά νοσοκομεία στον Πίνακα 1

Οι ανεξόφλητες υποχρεώσεις του ΕΟ-

ΠΥΥ που υπολογίζονται από το υπουργείο

Υγείας στα €205.246.823 δημιουργήθη-

414 ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΕΙΔΙΚΩΝ ΝΟΣΗΜΑΤΩΝ-ΣΝΕΝ

ΝΑΥΤΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΚΡΗΤΗΣ

219 ΚΙΧΝΕ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΔΙΔΥΜΟΤΕΙΧΟΥ

ΝΑΥΤΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΣΑΛΑΜΙΝΑΣ

ΝΟΣΗΛΕΥΤΙΚΟ ΙΔΡΥΜΑ ΜΕΤΟΧΙΚΟΥ ΤΑΜΕΙΟΥ ΣΤΡΑΤΟΥ ( ΝΙΜΤΣ )

ΝΟΣΗΛΕΥΤΙΚΟ ΙΔΡΥΜΑ ΜΕΤΟΧΙΚΟΥ ΤΑΜΕΙΟΥ ΣΤΡΑΤΟΥ ( ΝΙΜΙΤΣ) ΟΛΟΗΜΕΡΗ ΛΕΙΤΟΥΡΓΕΙΑ

ΣΥΝΟΛΟ

ΥΠΟΛ.ΟΦΕΙΛΗΣ

35.655.468,32 €

55.517.063,49 €

22.729.105,48 €

26.825.063,26 €

11.640,31 €

491.476,69 €

128.437,80 €

Σ,ελίδα €

9.723,13 €

36.687,38 €

60.784.331,15 €

999.484,29 €

205.246.823,46 €

Θ

καν την τελευταία 12ετία καθώς με νόμο

που ψηφίστηκε στις αρχές του 2014 ,

διαγράφηκαν οριστικά οι υποχρεώσεις

του Εθνικού Οργανισμού και των Φορέ-

ων Κοινωνικής Ασφάλισης έναντι των

νοσηλευτικών ιδρυμάτων μέχρι την 31η

Δεκεμβρίου 2011 .

Καθοριστικό ρόλο για την εκτίναξη των

χρεών προς τα νοσοκομεία φαίνεται ότι

διαδραμάτισε η πανδημία οπότε μειώθηκε

δραστικά οι πληρωμές στις ληξιπρό

θεσμες απαιτήσεις των νοσοκομείων.

Παρόλα αυτά ο Άδωνις Γεωργιάδης

στην απάντηση που κατέθεσε προς τον

βουλευτή κ . Σ . Φωτόπουλο, αναφέρει ότι

ο Οργανισμός υπήρξε διαχρονικά συνε-

πής στις υποχρεώσεις του απέναντι στα

στρατιωτικά νοσοκομεία , καθώς για το

χρονικό διάστημα από 2013 έως και 2022

απέδωσε €657 εκατ . για την εξόφληση
των ληξιπρόθεσμων οφειλών τους.

Δείτε αναλυτικά τις πληρωμές του
ΕΟΠΥΥ στα στρατιωτικά νοσοκομεία

στον Πίνακα 2

Για το έτος 2024 , ο ΕΟΠΥΥ έχει και
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ταβάλει έως σήμερα στα στρατιωτικά

νοσοκομεία συμπεριλαμβανομένου του

ΝΙΜΙΤΣ, το ποσό των €13,2 εκατ . ωστόσο

για να καλυφθούν οι οφειλές του ΕΟΠΥΥ

προς τα Στρατιωτικά Νοσοκομεία θα

απαιτηθεί νέα νομοθετική παρέμβαση

των συναρμόδιων Υπουργείων (Οικονο-

μικών και Εθνικής Άμυνας) , για αύξηση

της χρηματοδότησής τους .

Στην απάντησή του ο υπουργός

Υγείας αναφέρει επίσης ότι το ΕΚΑΒ,

δεν έχει οφειλές προς τα Στρατιωτικά

Νοσοκομεία . Ωστόσο οι στρατιωτικοί

υπενθυμίζουν ότι ο κ . Χρυσοχοΐδης

υπολόγιζε τα χρέη του ΕΚΑΒ προς το
ΓΕΑ σε €69 εκατ. Πρόκειται κυρίως για

χρέη που σχετίζονται με τις αεροδιακομι

δές αναφέρουν συγκεκριμένα καλώντας

ΠΛΗΡΩΜΕΣ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΩΝ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΩΝ ΚΑΙ ΝΙΜΙΤΣ 2012-2013 ΠΟΥ ΑΦΟΡΟΥΝ ΛΗΞΙΠΡΟΘΕΣΜΕΣ ΑΠΑΙΤΗΣΕΙΣ

ΕΝΤΑΛΜΑΤ. ΠΟΣΟ ΑΝΑ ΕΤΟΣ ΕΝΤΑΛΜΑΤ. (σε εκατ. Ε

2017 2018 2019ΕΤΟΣ ΔΑΠΑΝΗΣ

2012

2013 2014 2015 2015 2020 2021 2012 2023 ΓενικόΆθροισμα

15.00€ 20.00 € 41,80€

2013 11.10€ 16,80€ 16.70€ 2:30 0.01€ 5.60€ 0,01€

2014 2.50€ 13.70€ 16,70€ 670€ 1,50€ 22.00€ 0,01€

2015 45,50€ 14,60€ 1,50€ 1,00€ 0,00€ 12,00€

2016 28,00 € 23,80€ 500€ 7,50€ 009

2017 6,60€ 24,90€ 22.00 € 7,50€ 5.10 € 3,00€ 0,20€ 19,50€

24,40 € 26,70€ 12,10€ 6,50€ 1.50€ 71,20€

14,70 € 43,90€ 10,70€ 4,80€ 74100

2000 27,10 € 24.30€ 5.10€ 56,50€

2001 40.80 € 20,00€ 61,00€

2022

ΓενικόΆθροισμα

1,40€ 38,60€ 40.000

25,10 € 46,10 € 30,40 € 64,50 € 55,90€ 48.70 € 46,40€ 48.90 € 96,21 € 123.60€ 70,51 € 657,32€

2018

2019

τον Νίκο Δένδια να προβεί σε όλες τις

ενδεικνυόμενες ενέργειες ώστε άμεσα

να πληρωθούν οι οφειλές του ΕΟΠΥΥ

και του ΕΚΑΒ προς τις Ένοπλες Δυνά-

μεις .

Δείτε την απάντηση του Άδωνι Γεωρ

γιάδη ΕΔΩ

Δείτε την επιστολή του

Πανελλήνιου Σωματείου Ελλήνων Στρατι-

ωτικών ΕΔΩ DPN
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ΟΙ ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ ΤΟΥ ΥΠΟΥΡΓΟΥ ΥΓΕΙΑΣ

Κωδικός «φάρμακα χωρίς
τις επικίνδυνες ελλείψεις»

Άδωνις Γεωργιάδης: Η μεγάλη μου αγωνία είναι να βρίσκει πάντα
ο ασθενής αυτό που χρειάζεται ! Αυξήσεις τιμών στα γενόσημα (για να μην

επανεξάγονται) και αλλαγή στη συνταγογράφηση των ογκολογικών
ΡΕΠΟΡΤΑΖ > 18 , 23
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ΡΕΠΟΡΤΑΖ

Βασίλης Βενιζέλος

πιο μεγάλη μου αγωνία είναι να

βρίσκει ο ασθενής το φάρμακόιτουστο φαρμακείο τηςγειτονιάς.

Εάν, όμως, δεν ελεγχθεί το clawback,

δεν θα βρίσκει ο ασθενής το φάρμακό

του , γιατί η φαρμακοβιομηχανία δεν θα

το φέρνει στην Ελλάδα , λόγω υψηλού

clawback . Οι ελλείψεις φαρμάκων στη
χώρα μας δεν οφείλονται στις παράλ-

ληλες εξαγωγές. Οφείλονται στις πολύ

χαμηλές λιανικές τιμές των φαρμάκων,

τα οποία -γι ' αυτό- επανεξάγονται» . Αυτό
τόνισε -μεταξύ άλλων- το Σάββατο ο
υπουργός Υγείας , Άδωνις Γεωργιάδης,

κατά τη διάρκεια της ομιλίας του σε μετ

γάλη εκδήλωση , την οποία διοργάνωσε
η Πανελλήνια Ένωση Φαρμακοβιομηχα-
νίας (ΠΕΦ) στην Τρίπολη.

Ο Άδωνις Γεωργιάδης προανήγγειλε
επίσης την αλλαγή στον τρόπο και τη
διαδικασία για τη συνταγογράφηση των

ογκολογικών φαρμάκων, με την άμε-
ση ενεργοποίηση της λειτουργίας των
ογκολογικών συμβουλίων στα νοσο-

κομεία του ΕΣΥ της χώρας μας , καθώς

-όπως ανέφερε ο ίδιος ο υπουργός Υγεί-
ας- «πολλά , όχι ένα και δύο , αλλά πολλά

ογκολογικά φάρμακα , τα οποία συντα-

γογραφούνται από τους θεράποντες για

τρούς, δεν τα χρειάζονται οι ασθενείς» .

ΕΛΕΓΧΟΣ ΤΟΥ CLAWBACK

Σε άλλο σημείο , ο υπουργός επανέλαβε

ακόμη μία φορά ότι είναι διατεθειμένος
να προχωρήσει σε αισθητές αυξήσεις στις

λιανικές τιμές εκείνων των γενόσημων

φαρμακευτικών σκευασμάτων τα οποία

έχουν σήμερα λιανική τιμή από λιγότερο
από 1 ευρώ έως 15 ευρώ ανά κουτί , καθώς

-όπως υπογράμμισε με ιδιαίτερη έμφαση-,

«όλη αυτή η πολιτική, την οποία εφαρ-
μόζουμε την τελευταία δεκαετία για την
τιμολόγηση των γενοσήμων, είναι λανθα-

Το εργοτάξιο τριών ελληνικών φαρμακοβιομηχανιών στη ΒΙΠΕ Τρίπολης επισκέφθηκε την Κυριακή ο υπουργός Υγείας

Στο στόχαστρο Γεωργιάδη
οι ελλείψεις φαρμάκων

Αύξηση τιμών στα πολύ φθηνά γενόσημα και αλλαγή στη συνταγογράφηση
των ογκολογικών σκευασμάτων προανήγγειλε ο υπουργός Υγείας

ΠΙΑ

BIOMH
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10
ΚΑΝΙΑΣ

ΦΑ

σμένη. Δεν οδήγησε στους διακηρυγμέ-
νους στόχους της, απαξίωσε οικονομικά
δοκιμασμένα και σπουδαία φάρμακα, τα
οποία κινδυνεύουμε να τα δούμε εκτός
της ελληνικής αγοράς» .

Ο υπουργός Υγείας υπογράμμισε ακό-
μη ότι «ο στόχος για τον έλεγχο του
clawback είναι ο στόχος για την επιβίω
ση των ασθενών μας. Εάν δεν ρυθμίσεις
τη φαρμακευτική δαπάνη , δεν θα απο
μείνει δημοσιονομικός χώρος, ο οποίος

να μπορεί να εξασφαλίσει το καινοτόμο
φάρμακο για τον ασθενή» . Μάλιστα , ο
Άδωνις Γεωργιάδης απηύθυνε ένα ηχηρό
μήνυμα προς τιςπολυεθνικές φαρμακευ
τικές εταιρείες: «Να έρθουν να επενδύ-

σουν και εκείνες στην Ελλάδα . Εμείς δεν
ξεχωρίζουμε τις επενδύσεις βάσει της
εθνικότητας των φορέων τους. Εμείς
επιδιώκουμε την αύξηση του ΑΕΠ της
χώρας μας» .

Εξάλλου, οΆδωνις Γεωργιάδης ανέφερε
ότι εντός των προσεχών 15 ημερών θα
καλέσει τους εκπροσώπους του συνόλου
της εγχώριας και της πολυεθνικής φαρ-
μακοβιομηχανίας , προκειμένου ο ίδιος
να τους ανακοινώσει το πλαίσιο , τους
άξονες και τους στόχους τηςνέας , ριζικά
αναθεωρημένης φαρμακευτικής πολιτι-
κής, την οποία σκοπεύουν να εφαρμό
σουν η κυβέρνηση και η πολιτική ηγεσία
του υπουργείου Υγείας.

ΜΙΑ ΠΑΛΙΑ ΙΣΤΟΡΙΑ

Ο Άδωνις Γεωργιάδης , όμως , είχε να
πει και μια πολύ διδακτική ιστορία από
τα παλιά: «Όταν το 2019 ορκίστηκα
υπουργός Ανάπτυξης και Επενδύσεων,

αποφάσισα να θεσπίσω ένα επενδυτικό

παραγωγικό κίνητρο για τη φαρμοκοβι-
ομηχανία , συνδεόμενο με τις αυτόματες
επιστροφές (clawback) . Το επενδυτικό
λοιπόν αυτό clawback ανακοινώθηκε
από τον πρωθυπουργό, Κυριάκο Μητσο-
τάκη, στην πρώτη του ομιλία στη ΔΕΘ ως

πρωθυπουργός τον Σεπτέμβριο του 2019
και ψηφίστηκε ως νόμος του κράτους
τον Οκτώβριο του 2019, στον πρώτο
νόμο μας , τότε, με τον Νίκο Παπαθανά-
ση: περασμίνο Επενδύω στην Ελλάδα” . Έκτοτε , ο
νόμος αυτός δημιούργησε επενδυτικά
σχέδια ήδη άνω των 600.000.000 € και
ο στόχος είναι τα επόμενα χρόνια να
ξεπεράσουν το 1.200.000.000 € . Στο
πλαίσιο αυτού του εργαλείου, ήδη 3 με
γάλες ελληνικές φαρμακοβιομηχανίες,

η DEMO του κυρίου Δημήτρη Δέμου, η

ELPEN του κυρίου Θεοδώρου Τρύφωνα
καιη FARAN του κυρίου Μάριου Κάτσικα
ξεκίνησαν επενδύσεις μεγάλων παραγω-
γικών μονάδων στη Βιομηχανική Περιο-
χή της Τρίπολης Αρκαδίας» .

Ο ΡΟΛΟΣ ΠΤΩΧΟΥ

Την ίδια στιγμή, τη σημαντική διαχρονική
συμβολή του περιφερειάρχη Πελοποννή-

σου, Δημήτρη Πτωχού, για τη σωτηρία
της ελληνικής φαρμακοβιομηχανίας και
τις μεγάλες επενδύσεις της τελευταίας,

στην Τρίπολη και αλλού, εξήραν, κατά τη
διάρκεια της εκδήλωσης της ΠΕΦ, τόσο
ΟΆδωνις Γεωργιάδης όσο και ο πρόε
δρος της ΠΕΦ , Θεόδωρος Τρύφων, και
ο πρώην αναπληρωτήςυπουργόςΥγείας
και υποψήφιος ευρωβουλευτής της ΝΔ,

Βασίλης Κοντοζαμάνης .

«Ο Δημήτρης Πτωχός, μέσα σε μία λαί-
λαπα προερχόμενη από τις επιδιώξεις
της τρόικα , επί διακυβέρνησης Αντώνη
Σαμαρά, έσωσε κυριολεκτικά την ελλη
νική φαρμακοβιομηχανία» , υπενθύμισε
ο Θεόδωρος Τρύφων. Από τη δική του
πλευρά , οΆδωνις Γεωργιάδης σημείωσε
ότι «η Πελοπόννησος είναι τυχερή, γιατί
έχει τον Δημήτρη Πτωχό , έναν περιφε-
ρειάρχη ο οποίος γνωρίζει από επεν-
δύσεις» , ενώ ο ίδιος εξήρε επίσης τον
ρόλο του Δημήτρη Πτωχού, ο οποίος ως
επόπτης των υπουργών στην κυβέρνη-
ση του Αντώνη Σαμαρά είχε κατανοήσει
απολύτως ότι η ελληνική φαρμακοβιο-
μηχανία έθετε θέματα που αφορούσαν
την πραγματική επιβίωση του κλάδου.

Τον σημαντικό ρόλο του Δημήτρη Πτω-
χού στην «έκρηξη» των επενδύσεων, οι
οποίες αναπτύσσονται αυτό το χρονικό
διάστημα από τρεις ελληνικές φαρμακο-
βιομηχανίες (DEMO, WIN-MEDICA και
FARAN) στη Βιομηχανική Περιοχή της
Τρίπολης, εξήρε, τέλος, από τη δική του
πλευρά , ο αντιπρόεδρος της ΠΕΦ και της
DEMO, Δημήτρης Δέμος.

ven.ygeia@gmail.com



3. ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ 180 ΕΚΑΤ . ΣΤΗΝ ΤΡΙΠΟΛΗ ΑΠΟ ΦΑΡΜΑΚΕΥΤΙΚΕΣ

Μέσο: . . . . . . . . .ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ

Ημ. Έκδοσης: . . .02/04/2024 Ημ. Αποδελτίωσης: . . .02/04/2024

Σελίδα: . . . . . . . . 24

Επενδύσεις 180 εκατ.

στην Τρίπολη

από φαρμακευτικές
Σε κέντρο έρευνας και παραγωγής
φαρμάκων εξελίσσεται η βιομη-
χανική περιοχή της Τρίπολης και
θώς μέσα στο επόμενο διάστημα
δρομολογούνται επενδύσεις ύψους

180 εκατ . ευρώ , δημιουργώντας πε-

ρισσότερες από 1.000 νέες άμεσες
θέσεις εργασίας. Πρόκειται για τις
επενδύσεις των ελληνικών φαρμα-
κοβιομηχανιών Demo , Win Medica

του ομίλου Elpen , ενώ σε αυτές
προστίθεται και η Faran, η οποία

σχεδιάζει ερευνητική και παραγω-

γική μονάδα ενέσιμων και βιοτε-
χνολογικών φαρμάκων, συνολικής

επιφάνειας 12.000 τ.μ.
Το ύψος των επενδύσεων για τις

δύο πρώτες φαρμακοβιομηχανίες
ανέρχεται στα 130 εκατ . ευρώ, ενώ,

συνολικά, όλος ο κλάδος την επτα-

ετία 2021-2026 αναμένεται ναυλο-
ποιήσει επενδύσεις ύψους 1,2 δισ .

ευρώ. Στο πλαίσιο παρουσίασης
των επενδύσεων από τις τρεις ελ-

ληνικές φαρμακευτικές εταιρείες,

ο Θεόδωρος Τρύφων , πρόεδρος της
Πανελλήνιας Ενωσης Φαρμακοβιο-

μηχανίας , μέλος του Δ.Σ. του ευρω-
παϊκού συνδέσμου Medicines for
Europe και συνδιευθύνων σύμβου-

λος του ομίλου Elpen , τόνισε πως

«το συνολικό ύψος των επενδύσε-
ων που υλοποιούνται στη ΒΙΠΕ Τρί-

πολης είναι 180 εκατ . ευρώ , ενώ θα

δημιουργηθούν τουλάχιστον 1.000

άμεσες θέσεις εργασίας» , προσθέ-
τοντας πως «οι νέες παραγωγικές
μονάδες της Win Medica θα είναι
σε θέση να καλύψουν το 25% των
αναγκών για ογκολογικές θεραπεί-
ες μέχρι το 2028.

Πρέπει να τονιστεί ότι , σύμφωνα

με το ΙΟΒΕ, κάθε ευρώ επένδυσης
στο φάρμακο επιστρέφει στην οι-
κονομία 3,2 ευρώ . Αυτό είναι ένας

μοναδικός πολλαπλασιαστής που

δείχνει τη μεγάλη προστιθέμενη
αξία της ελληνικής φαρμακοβιο-
μηχανίας στην εθνική οικονομία
και κοινωνία». Ο Αριστοτέλης Λυ-

μπερόπουλος , Director of Industrial
Development της εταιρείας Demo ,

ανέφερε ότι στο παραγωγικό
campus της φαρμακοβιομηχανίας
Demo στην Τρίπολη θα παράγο-

νται για πρώτη φορά στην Ελλάδα

πρώτες ύλες φαρμάκων αλλά και
τελικά φαρμακευτικά προϊόντα χη-
μικής προέλευσης . Με την ολοκλή
ρωσή της, θα συγκαταλέγεται στις
τρεις μεγαλύτερες μονάδες παρα-

θα δημιουργηθούν

περισσότερες από 1.000

νέες άμεσες θέσεις
εργασίας.

γωγής δροσιστεί. και ογκολο-

γικών φαρμάκων της Ευρώπης . Ο

Χρήστος Σωτηρίου , αντιπρόεδρος
Δ.Σ. και διευθύνων σύμβουλος της
Win Medica, επικεντρώθηκε στην
επένδυση της εταιρείας στην πε-

ριοχή και δήλωσε ότι «Η νέα πα-

ραγωγική μονάδα θα είναι συνολι-
κής επένδυσης 50 εκατ . ευρώ και
θα δημιουργήσει 250 νέες άμεσες

και έμμεσες θέσεις εργασίας . Ο Πα-
ναγιώτης Κουκουλομάτης, γενικός
διευθυντής της Faran , δήλωσε πως

«σχεδιάζουμε πλέον μία σημαντική
επένδυση σε μια νέα , σύγχρονη
ερευνητική και παραγωγική μονάδα
ενέσιμων και μελλοντικά και βιοτε
χνολογικών φαρμάκων, συνολικής

επιφάνειας 12.000 τ.μ. , η οποία θα
κτιστεί επί οικοπέδου 36.000 τ.μ.
στη ΒΙΠΕ Τριπόλεως» .

Δ . ΚΟΝΤΗ
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ΕΝ ΣΥΝΤΟΜΙΑ

Στην Αθήνα οι CEO

των20 κορυφαίων

φαρμακευτικών
εταιρειών
Συνάντηση με 20 διευθύνοντες συμ-

βούλους και 5 προέδρους ενώσεων

εκ των μεγαλύτερων πολυεθνικών,

βιοφαρμακευτικών ομίλων παγκοσμί

ως θα έχει σήμερα και αύριο ο πρω

θυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης .

Τα κορυφαία στελέχη της παγκόσμι

ας φαρμακοβιομηχανίας βρίσκονται

στην Ελλάδα στο πλαίσιο της εξαμη

νιαίας συνόδου τους . Σελ. 24
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ΣτηνΑθήνα τα κορυφαία στελέχη
της διεθνούς φαρμακοβιομηχανίας
20 CEO πολυεθνικών ομίλων θα παρευρεθούν στο εξαμηνιαίο φόρουμ του κλάδου

Του ΗΛΙΑ Γ. ΜΠΕΛΛΟΥ

Συνάντηση με 20 διευθύνοντες στην καινοτομία,
συμβούλους και 5 προέδρους
ενώσεων εκ των μεγαλύτερων
πολυεθνικών, βιοφαρμακευ-
τικών ομίλων παγκοσμίως θα
έχει σήμερα και αύριο ο πρω
θυπουργός Κυριάκος Μητσο-
τάκης . Τα κορυφαία στελέχη
της παγκόσμιας φαρμακοβιο-
μηχανίας βρίσκονται στην Ελ-

λάδα στο πλαίσιο της εξαμηνι-
αίας συνόδου τους , ευρύτερα
γνωστής ως στρογγυλή τράπε-
ζα των διευθυνόντων συμβού
λων βιοφαρμακευτικών. Πρό-
κειται για τα μέλη της Διεθνούς
Ομοσπονδίας Φαρμακευτικών
Κατασκευαστών και Ενώσεων

(International Federation of

Pharmaceutical Manufacturers
and Associations - IFPMA) , η
οποία εκπροσωπεί περισσότε-
ρες από 90 φαρμακευτικές και
ενώσεις σε όλο τον κόσμο . Η

τι κοινωνικής ευημε

Η στρογγυλή τράπεζα των διευθυνόντων συμβούλων βιοφαρμακευτι

κών πραγματοποιείται στην Ελλάδα κατόπιν πρωτοβουλίας του Αλμπερτ

Μπουρλά της Pfizer, ο οποίος έχει την προεδρία αυτής της διοργάνωσης .

Επαφές με
τους διευθύνοντες

συμβούλους

τρέχουσα σύνοδός τους πραγ- θα έχει σήμερα
ματοποιείται στην Ελλάδα και
τόπιν πρωτοβουλίας του Αλ-
μπερτ Μπουρλά της Pfizer, ο

οποίος και λόγω ελληνικής και
ταγωγής έχει την προεδρία αυτ

τής της διοργάνωσης .

Σήμερα Τρίτη , το βράδυ , θα
λάβει χώρα δείπνο σε γνωστό
εστιατόριο στο ιστορικό κέντρο
της Αθήνας , στο οποίο θα πα-

ραστεί και θα μιλήσει ο πρωθυ-
πουργός , ενώ αύριο Τετάρτη η
ομάδα των CEO θα επισκεφθεί
τον πρωθυπουργό στο Μέγα
ρο Μαξίμου , όπου και θα γίνει
εκτενέστερη συζήτηση .

Οι τρεις θεματικές ενότητες

και αύριο

ο πρωθυπουργός.

που αναμένεται να τεθούν σε
συζήτηση είναι η δυνατότητα
της Ελλάδας να αυξήσει περαι-
τέρω την έρευνα και ανάπτυξη,

να αυξήσει επίσης περισσότερο
τις κλινικές μελέτες που πραγ-
ματοποιούνται εδώ και να συμ-
βάλει στη διεθνή προσπάθειαβάλει στη διεθνή προσπάθεια
ορθής αξιοποίησης της τεχνη-
τής νοημοσύνης για την ανα-
κάλυψη νέων ευεργετικών φαρ-

μάκων και εμβολίων .

Σημειώνεται πως η Ελλάδα τα

τελευταία χρόνια λόγω της ψη-
φιοποίησης ενός πολύ μεγάλου
μέρους των ιατρικών δεδομένων
των πολιτών έχει πρόσβαση , με

πλήρη διασφάλιση της προστα-
σίας των προσωπικών δεδομέ-
νων , σε έναν πλούτο πληροφορί

ας που μπορεί να είναι χρήσιμη
στην έρευνα και ανάπτυξη νέων
φαρμάκων και εμβολίων, αναφέ-
ρουν οι σχετικές πληροφορίες .

Υπενθυμίζεται πως ανάλογη βά-Υπενθυμίζεται πως ανάλογη βά-

ση δεδομένων , που έχει συμβά-

λει σημαντικά στην έρευνα και
ανάπτυξη φαρμάκων , διαθέτει
το Ισραήλ .

Η στρογγυλή τράπεζα είναι
ένα παγκόσμιο φόρουμ πολιτι-
κής που διοργανώνεται ανά έξι
μήνες από τη Διεθνή Ομοσπον-

δία Φαρμακευτικών, όπου οι
CEO των εταιρειών-μελών συ-
ζητούν τις παγκόσμιες πολιτι-
κές υγείας που επηρεάζουν τη

INTIME

βιοϊατρική καινοτομία. Τα μέλη
της ομοσπονδίας απασχολούν
σχεδόν τρία εκατ . επιστήμονες
και υπαλλήλους , και ανακαλύ-

πτουν, αναπτύσσουν και παρα-

δίδουν φάρμακα και εμβόλια .

Το ρόστερ των CEO που επι-
σκέπτονται την Ελλάδα για την
τακτική στρογγυλή τράπεζα της
ένωσής τους , η οποία λαμβά-
νει χώρα στο ξενοδοχείο Four

Seasons στον Αστέρα της Βου-

λιαγμένης , εκτός από τον Αλ-

μπερτ Μπουρλά της Pfizer πε-

ριλαμβάνει ακόμη τον Hubertus
von Baumbach τns Boehringer-
Ingelheim, τον Christopher
Boerner της BMS , την Elçin
Barker Ergun τns Menarini,
τον Robert Davis της MSD, τον
Joaquin Duato της Johnson &
Johnson , τον Charl van Zyl
της Lundbeck , τον Richard
Francis της TEVA , τον Lars
Fruergaard Jorgensen της Novo
Nordisk, τον Carlos Gallardo
τns Almirall , tov Peter Guenter

της Merck Group , τον Hervé
Hoppenot της Incyte, τον Paul
Hudson της Sanofi , τον Daniel
O'Day της Gilead , τον Stefan
Oelrich της Bayer, τον Osamu
Okuda της Chugai , τον Dave
Ricks τns Eli Lilly , tov Hiroaki
Ueno τns Mitsubishi Tanabe,

τον Christopher Viehbacher της

Biogen, τον Christophe Weber
της Takeda , και τους προέδρους
και τα στελέχη ενώσεων του

κλάδου Thomas Cueni (IFPMΑ) ,

David Reddy (IFPMA) , Kenshi
Kinoshita (JPMA), Nathalie
Moll (EFPIA) και Steve Ubi της
(PhRMA) .
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